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Město Červený Kostelec 

komise „Komise pro kulturu a školství“ města Červený Kostelec 
 

ZÁPIS 
 

1. jednání komise ve volebním období 2022/2026 ze dne 04.04.2024 

Přítomní členové: Kollertová Marcela, Vondrová Martina, Mgr. Ságnerová Vendula, Mgr. Jakubíková 

Renata, RNDr..Bc. Roman Hásek, Ph.D., Mgr. Nejmanová Marcela, Hruška Milan, Šimek Tomáš,        

Mgr. Šolcová Markéta,  
 

Omluveni: Mgr. Nováková Hana, Bc.Vojtěchová Andrea, Mgr. Štěpánová Ludmila, Ing. Kejzlar Roman, 

RNDr. Jiránková Vlastislava, Mgr. Kuřátková Miroslava, Ing. Kábrt Pavel  
 

Pověřený člen rady: Řezníčková Kukulová Hana Dis,  
 

Hosté: Regner Jiří, místostarosta,  
 

Program:   

1. Městská dechová hudba 

2. Rekonstrukce knihovny 

3. Domek Boženy Němcové 

4. Ples Města 

5. Jubilejní 70 ročník MFF 

6. Podměty ze škol 

7. Různé 
           

1. Městská dechová hudba 

 Paní Řezníčková Kukulová informovala o činnosti dechového orchestru, hledá se nový kapelník, 

vázne spolupráce mezi ZUŠ a dechovkou, je třeba se zamyslet nad návrhem, jak by to mohlo 

lépe fungovat. 

Komise doporučuje, aby se hledal kapelník v řadách učitelů v ZUŠ,  
 

 

2. Rekonstrukce knihovny 

 Paní Mgr. Šolcová informovala o plánované rekonstrukci knihovny. V červnu se pravděpodobně  

začne se stěhováním knihovny do náhradních prostorů, které budou v areálu Volhejn. Nyní se 

čeká, jak  budou probíhat práce na Sokolské ulici. Rekonstrukce Knihovny  Bř.. Kafky  musí být 

hotová do 30.11.2025, dozorovat stavbu bude INGENYRING KRKONOŠE,a.s. 

 
 

 

3. Domek B.Němcové 

 Pan Tomáš Šimek informoval o dalších úpravách v Domku Boženy Němcové, sešla se pracovní 

skupina, která se přiklonila k variantě A. Vznikla první studie pro architekty, realizace by měla 

proběhnout v příštím roce.  
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4. Ples Města 

 Pan Tomáš Šimek podal informaci o proběhlém plesu Města. Byla malá návštěvnost, navrhl 

myšlenku uskutečnit ples jednou za dva roky, nebo neplánovat vůbec. Komise se shodla ples 

nadále plánovat, navrhla zjistit předem termíny okolních plesů, aby se nekryly, zamyslet se, zda 

oceňovat osobnosti, což může narušovat celkový průběh zábavy na plese, zaměřit se na větší 

propagaci plesu veřejnosti, v rámci úspor mít skromnější výzdobu, komise navrhla zrealizovat 

tombolu…  

 

 

 

5. Jubilejní 70.ročník MFF 

 Pan Tomáš Šimek nastínil přípravy kolem jubilejního ročníku MFF, je třeba se zamyslet, čím by 

se dal 70 ročník MFF oživit, informoval o pozvaných souborech (Francie, Itálie, Slovensko, 

Mexiko…).V prostoru kolem sochy Legionáře proběhne degustace „Víno s folklorem“ 

 

 

6. Podměty ze škol 

 Paní Ságnerová  informovala, že 27.listopadu 2024 bude 150 let ZŠ Olešnice. Oslavy 

s programem pravděpodobně proběhnou v září, bude ještě upřesněno. 

Pan RNDr.Bc.Hásek ,Ph.D podal informaci o dění na Zdrávce Červený Kostelec. Byl velký 

zájem o zdravotnické liceum, ale kapacita školy je naplněna. Od září se bude otevírat masérské 

studio, internát školy funguje naplno, jídelna v současné době není pro občany  z ekonomického 

hlediska v provozu, je malý zájem strávníků. 

 

 

7. Různé 

 Pan Tomáš Šimek zdůraznil problém s parkováním kolem kina a Divadla J.K.Tyla., bude žádat o 

výsuvné sloupky.  Navrhl  také před MKS umístit ceduli se stáním na 2 hodiny. Pan  Hruška 

připomněl 35. výročí sametové revoluce a zároveň navrhl opět pozvat biskupa Václava Malého 

k celebrování Mše svaté mezi školami. V případě, že biskup Václav Malý nabídku příjme, město 

přislíbilo součinnost. Bylo by nutné zajistit podium mezi školami a prostory divadla pro 

následnou diskuzi s Václavem Malým a případnými hosty. 

Další schůzka komise proběhne 29.5.2024 v 17 hodin ve Zdrávce Červený Kostelec. 
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Jednání bylo ukončeno dne 10.04.2024 v 10:48 hodin. 

 

 

Zapsal: Martina Vondrová, v. r. 

 

 

 

Ověřovatel:  

 

 

 

Kollertová Marcela, v. r. 

Předseda 


